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Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

 

Agendapunt GR schepen Roovers: Meerjarenplanning:   

• Toelichting door Ans Aerts (financieel directeur stad Tienen): Bij een automatische nieuwe (last 

minute-)input zijn er enkele cijfers niet vervangen. Daardoor moet bijna elke schema aangepast 

worden. Morgen op de gemeenteraad zal een ammendement klaarliggen dat toelaat de 

aangepaste versie goed te keuren ipv de 14 dagen eerder verspreide planning. Er is een verschil 

van 1907894 euro voor het OCMW en 906291 euro voor de stad. Samen een bedrag van 

1907894 euro voor het loonbudget van 2022. 

• Vragen: raadslid Dereze informeert of er dan een voldoende budget is en of dit er nog bij komt. Ans 

Aerts: Neen, omdat de uitsplitsing 2023-2026 meteen uitgevoerd is met de juiste bedragen. Alleen 

de loonkost 2022 werd in een latere fase uitgevoerd en niet doorgerekend bij bepaalde 

kostenrubrieken. Dit heeft ook geen invloed op de autofinancieringsmarge vermits deze op het 

einde van de rit berekend wordt (2026) en de cijfers daar correct waren.  

 

 

Agendapunt GR schepen Vanderloock: Lokaal Energie- en Klimaatpact 2.0 (overeenkomst tussen het 

Vlaams Gewest en een gemeente):    

• Toelichting: Opvolger van het Lokaal Energie-en Klimaatpact 1.0. Een financiële tegemoetkoming 

en subsidie volgens het principe: een euro voor een euro. Verder wil de verscherping zeggen: 

o C02 reductie van 40% naar 55% tegen 2030. Hoe? Door de eigen gebouwen en het eigen 

vervoer aan te passen.  

o Een eigen primaire energiebesparing van -3% per jaar vanaf 2023  

o Twee van de vier werven worden uitgebreid naar aanleiding van een aanscherping op 

Europees niveau  

➢ 25 fossielvrije renovaties onder de 50 collectieve renovaties per 1 000 

wooneenheden tegen 2030 (wijkaanpak). Inzetten op klimaattafels voor een 

wijkgerichte aanpak.  

➢ 1,5 ipv 1 (semi)publieke laadequivalenten voor 100 inwoners (laadpalen voor 

elektrische voertuigen).  



o Lokaal geen heffingen goedkeuren op elektriciteitsmasten en sleuven van Elia.  

• Vragen: Els Moyens vraagt of het wegvallen van de belasting op pylonen geen inkomstenverlies 

voor de stad betekent? Schepen Vanderloock specifieert dat het hier in eerste instantie gaat over 

windturbines en alles wat daarmee samenhangt. Voor alle duidelijkheid vraagt ze het nog eens na. 

Vlaanderen beoogt door deze belasting te laten vallen een daling van de elektriciteitsprijs. Nele 

Daenen maakt de bedenking dat deze doelstellingen erg ambitieus zijn. Gaan we deze wel halen? 

Indien dien moeten subsidies worden terugbetaald. Waar staan we trouwens op dit moment? 

Schepen Vanderloock belooft binnen een half jaar op de commissie een overzichttepresenteren 

van uitgevoerde en geplande acties. Els Moyens: Zit de realisatie van de Tiense Watervelden vervat 

in de geplande acties? Schepen Vanderloock: Neen, dat is een privéproject.Jean Defau merkt op 

dat de cijfers om de doelstelling te vaag zijn, zonder details. Er moeten toch berekeningen achter 

zitten. Schepen Vanderloock: de provincie beschikt over een tool om elke actie om te zitten in 

energie en/of CO2 winst. 

 

Agendapunt GR schepen Vanderloock: Contantbelasting afvaltarieven:   

 
• Toelichting: een verhoging voor alle gemeenten die aangesloten zijn bij Ecowerf. Deze nieuwe 

tarieven gelden dot 31/12/2025. Daarna volgt alleen nog een indexering. Wat de sorteerstraten 

betreft: de beheerkost vermindert hier. De toelage van de stad (30 euro per jaar) wordt 

maandelijks in mindering gebracht via de rekening ipv jaarlijks een storting.Dat is een directe 

vermindering voor de gebruiker ipv een jaar te wachten. 

• Vragen: Wat met de reeds gekochte GFT-stickers? Er zal een ‘uitdoofperiode’ gelden voor de oude 

door de Tienenaars aangekochte GFT-stickerszodat dezeniet verloren zijn.  

 

Varia/vragenronde:   

• Lucia Dewolfs: Een stand van zaken van de Alexianenparking? Volgens eerdere aankondigingen 

zou deze al lang open moeten zijn. Schepen Delvaux: Inderdaad, dat is zo aangekondigd maar er is 

vertraging met de levering/plaatsing van de betaalautomaten. 

• Joël Dereze: aanduiding parking Grote Markt. Daar staan de pijlen aan het Markcafé verkeerd. 

Schepen Vanderloock zal het bekijken. 


